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Referat fra bestyrelsesmødet ved Henrik J, Færgegårdvej 
 

Tirsdag d. 22. November 2022 kl. 19:00-21:00 
 
Mødedeltagere:  Thomas Duholm Marcher (TDM) 

Jan Laursen (JL) 

Henrik Mølgaard Jørgensen (HMJ) 

Bjarne Storm Rasmussen (BSR) 

Kristian Madsen (KMA) 

Preben Svendsen (PS) 

 
Fraværende 

Henrik Poulsen (HP)  

 

Bestyrelsesmøde efterfulgt af julefrokost deraf supplementer indkaldt. 
 
Dagsorden 
 

1. Godkendelse af referater fra bestyrelsesmøde den 13. Juni 
2. Status økonomi v/ Henrik 
3. Grønne arealer 
4. Andet 

 
 
 
 
AD 1) Godkendelse af referater fra bestyrelsesmøde den 13. Juni 
 
Godkendt. Mangler underskrift. 
 
 
AD 2) Status økonomi v/ Henrik 
Gennemgang af regnskab samt budget. 
 
 
Det forventes at græsslåning kan blive lidt dyrere herudover at pleje til vilde områder også kommer til at øge budgettet. 
(ca. 2.000 kr. per stribe (4 striber)). Der forventes 8-10 % stigning på græsslåning. Nyt budget 96.000 kr. 
Vi prøver at få billeder af, hvordan andet-års striber ser ud. 
 
Thomas følger op på Ib Rask omkring regning. 
 
Spørgsmål omkring legepladser. Skal der laves en særskilt forsikring på legepladser? Er der også ulykkesforsikring? 
Tjek policer og sikr at bestyrelsen kan tilgå dem. Der tjekkes op på forsikringer. 
 
Gennemgang budgetposter:  

• Slet dyreskjul (4.000) 

• Vi holder møder i forsamlingshuset – sætter takst op fra 8.000 - 10.000 kr. 

• Reducerer tilskud på træer til vænger fra 8.000 kr. til 4.000 kr. 

• Øger omkostning til gartner 8-10% (Græs) + 2*4.000 (vilde blomster/ beplantning). 

• Plancher til engen….ca. 5.000 kr  
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AD 3) Grønne arealer: 
 
Gennemgang af forslag til rundbænk til biodiversitetsområdet.  
Inventar til legepladser. Thomas har fundet et mærke, der er væsentlig billigere end Kompan. 
Kristian foreslår, at der er lægges legeredskaber. Jan foreslår en sandkasse. Der følges op på disse initiativer. 
 
 
 
 
AD 4) Andet 
EL station forventes færdiggjort i løbet af i år (2022). 
 
Der kan ikke gives tilladelse til fugle-diversitet. 
 
Råger -> Kristian: Man kan søge på Borger.dk. Skal vi gøre noget? 
 
Spildevand: Henvendelse fra kommunen (Helle) med interesse om, hvad vi har gjort i grundejerforeningen. 
Inspiration til andre (der bliver lagt mærke til initiativer). 
 
Det er svært at få lov til at udføre ideer på engen. Spildevand ejer å-løbet. 
Natur2000 område. Man har tidligere ansøgt om at lave dyreskjul op mod ”søen” – det må man ikke for natur 2000. Man 
må ikke røre området, der betegnes som en biotop (Overdrev) – der gør, at man ikke må lave mange tiltag. 
 
Informationstavler – bliver 2023.  
Henrik J. har fået materiale fra Strib arkivet og kan nu færdiggøre plancher, de skal være færdige senest til foråret. 
 
Dyrehold - der er for mange dyr. Slagtning skal foregå tidligere – gerne i Oktober. 
Thomas indkalder til kaffemøde. 
 
Der skal søges efter en erstatning for Jan til bestyrelsen. Gerne kommunikation gennem facebook. Thomas følger op. 
(Jan tager 1 år mere som gartner, men ser gerne der findes en substitut). 
 
Materiale skal forberedes til generalforsamling – afholdes Fredag d. 10 Marts. 
Der skal udsendes materiale 2 uger forud for mødet.  
 
Budget - Udsendes i Januar ->  
 
Næste bestyrelsesmøde afholdes hos Jan, Tirsdag d. 24. Januar kl. 18:30 – herefter skal regnskab revideres i uge 5. 
 
Preben skal være med på mødet for at forberede rollen som dirigent. 
 
 
 
Vigtige datoer: 

• Næste bestyrelsesmøde d. 24/1-23 hos Jan 

• Generalforsamling d. 10. Marts 
 


